
OR vergadering dinsdag 27 februari 2024 “IKC De Eglantier”

Aanwezig: Patricia, Evelien (namens leerkrachten), Patrick, Dianne, Renske, Mandy, Naomi,
Annemieke

Afwezig: Carlos, Kyra, Daniëlle

Welkom
Patricia opent om 20:05 uur de vergadering en heet iedereen welkom.

1. Schoolfotograaf
Ondanks de regen is dit redelijk vlekkeloos verlopen. Nieuwe datum voor komend schooljaar:
vrijdag 8 november 2024. Complimenten van de fotograaf dat het rooster klopte en voor de
organisatie. Vraag van Renske of het haalbaar is met kdv/psz en school op 1 dag of dat de
fotograaf voor het kdv/psz op een andere dag kan komen. Patricia legt uit dat ouders met
kind(eren) op kdv/psz werden verzocht uiterlijk 08:00u aanwezig te zijn voor de foto’s maar van
de 7 aanmeldingen waren er slechts 2 aanwezig. Probleem is dat er enkel voornamen gegeven
werden door kdv/psz met mededeling “er zit een broertje/zusje in groep xx” waardoor het
onmogelijk was voor Patricia om het het juiste gezin te vinden. Op het RH-gebouw moeten
foto’s in de ochtend gemaakt worden i.v.m. slaapjes en psz is enkel ochtend, ook zijn kleuters
na 10:00u niet fotowaardig meer. De fotograaf is een extra dag teruggekomen i.v.m. veel zieken
op de eerste fotodag en afwezige kdv/psz kinderen. Tessa (opvang Morgen) regelt de datum
voor kdv/psz fotograaf. Per april zijn er nieuwe achtergronddoeken beschikbaar, Patricia gaat
aankaarten of er een ander doek gaat komen, sommige doeken zijn tegen extra betaling dus die
vallen sowieso af. Ze komt erop terug. Er zijn 9 klachten binnengekomen over het huidige
achtergronddoek dat kinderen wegvallen tegen de achtergrond.

2. Sinterklaas
Dianne geeft aan dat dit thema heel veel werk was, waarbij er naar haar gevoel steeds meer
werk bij kwam vanuit school. Het budget voor de schatkamer is nog steeds 4 euro wat heel krap
is. Het budget voor de surprises is opgehoogd naar 6 euro, dit zou gelijk getrokken moeten
worden met de schatkamer (schatkamer budget omhoog). Restpartijen van kado’s die al jaren
achter elkaar niet uitgekozen worden, zouden doorgegeven kunnen worden aan de
voedselbank of andere inzamelactie. Communicatiestructuur met school was niet duidelijk, er
was niet 1 vast aanspreekpunt maar er waren meerdere chatgroepen.
De nieuwe pietenpakken zijn heel mooi, maar wel aan de kleine kant. Nieuwe pruiken zijn nog
wel nodig, vanaf oktober zijn er weer Sinterklaas spullen te verkrijgen, maar mogelijk zijn er nu
ook nog restpartijen te vinden. De snor voor de Sint paste niet, dit zullen we testen. Het boek
van Sinterklaas was onvindbaar, maar is schijnbaar terecht. Verzoek om het draaiboek van de
dag eerder door te geven aan Pieten/OR: veel Pieten wisten pas op de ochtend zelf wat ze
moesten doen en OR kreeg pas op de ochtend zelf het draaiboek door.
Annemieke geeft aan dat er gevraagd was tijdens eerdere vergadering om mee te helpen met
het maken van versiering voor Sint, er werd toen een “waarschijnlijk” datum doorgegeven om te
komen helpen en verder niets meer gehoord. Annemieke stond die datum bij RH om te helpen,



maar dit bleek op het IB-gebouw te zijn en ook daar wist niemand wat eigenlijk de bedoeling
was en wie dit aanstuurde.
Mandy geeft aan dat het (ook vanaf de zijlijn gezien) echt veel werk was en of het een idee is
dat er andere ouders - die niet in de OR willen zitten - mee komen helpen met bijvoorbeeld het
maken van versiering/inpakken. Mogelijk een algemeen bericht sturen aan alle ouders dat OR
soms hulp zoekt bij activiteiten, en wie er eventueel zou kunnen helpen zodat er een lijst
gemaakt kan worden van hulpouders wat gebruikt kan worden indien extra hulp nodig is.

3. Kerst
Afgelopen jaar waren dit kerststukjes en kerstdiner. Kinderen waren heel enthousiast over hoe
alles is gelopen. Veel ouders waren niet op de hoogte dat er oliebollen waren en een gezellig
samenzijn voor de ouders tijdens het kerstdiner. Naomi vraagt of het een idee is om een
kerstmarkt te organiseren? Patricia geeft aan dat de school dit bepaald. Er was geen gezellige
aankleding om ouders naar binnen te “lokken” en ook hierbij werd pas op het laatste moment
aangegeven wat er te doen was.
Annemieke mistte een draaiboek: zoals bij Sinterklaas kwamen er veel aanvragen op het laatste
moment terwijl deze vaak al veel eerder geregeld hadden kunnen worden. Annemieke kwam de
ochtend binnen om te helpen en er werd geen uitleg gegeven wat er verwacht werd.
Kerstdiner: het eten wordt gemaakt door de ouders/kinderen, bij Stef (zoon Annemieke) was het
bijvoorbeeld voornamelijk zoet, schijnbaar is er een intekenlijst per klas waarop aangegeven
moet worden wat er meegenomen wordt en hierdoor zou de verhouding zoet/hartig beter zijn
maar dit is blijkbaar niet in elke klas gebeurd.
Er is ruim van tevoren duidelijkheid nodig voor activiteit kerstdiner: wil school weer oliebollen
met chocomelk/kerstmarkt/borrel ouders?
Kerststukjes: Er was genoeg versiering maar de hoeveelheid takken was niet goed, er was veel
erg klein spul en maar weinig grotere takken. Voor inkopen volgend jaar is het beter per groep 1
bundel te kopen i.p.v. 10 bundels in totaal (er zijn 13 groepen). Er zijn veel positieve reacties
van de kinderen binnengekomen. Voor versiering geldt: eerder in het jaar al inkopen, veel
spulletjes zijn eind oktober al uitverkocht.

4. Communicatie
Verloopt niet altijd zoals het wenselijk is/moet, er worden steeds meer aanpassingen gemaakt.
Wij als OR zitten nog niet op 1 lijn met school. Wellicht moet er een basis opgesteld worden qua
verwachtingen/mogelijkheden. Er is al een aanpassing gemaakt dat er slechts 1 aanspreekpunt
per werkgroep is, dit verloopt nog niet goed maar is dit jaar voor het eerst ingevoerd dus wellicht
moet dit nog meer geoefend worden.

5. Voorleesontbijt
Renske vertelde dat communicatie soepel liep. Maar voorleesontbijt stond niet op de kalender,
werd niet vermeld in een nieuwsbrief. Ze gaf aan dat de maandag als activiteitendag niet handig
is: op maandagochtend kon Renske geen boodschappen brengen, dit werd op vrijdag gedaan.
Het is expres in curver bakken met deksel gedaan i.v.m. muizen, maar alsnog stond het wel een
weekend op school en was het eten dus niet echt vers. Er was heel veel limonade over,
onthouden voor volgend jaar: eerst controleren wat er nog is.



6. Pasen
Mandy zit in een appgroep via Social Schools maar hier is nog niks in besproken. Evelien geeft
aan dat Pasen voortaan Lente heet en het Lentefeest is op donderdag 28 maart 2024. School is
met de invulling bezig en uiterlijk 11 maart hoort de OR werkgroep wat er verwacht wordt vanuit
de OR. Dit is erg kort dag geeft de gehele OR aan, het zou fijn zijn als er al een eerdere
planning is met een draaiboek erbij. De OR vergaderdata zijn bekend ook bij school, wellicht
kan er dan aangegeven worden richting school “op xxx is er een vergadering en dan moet er
voor de OR bekend zijn wat vanuit school verwacht wordt van de OR”.
School verwacht dat OR zaken aanlevert voor een bepaalde activiteit, terwijl school al eerder
weet in dit geval dat Pasen een lentefeest zal worden en niet puur Pasen. Ook in OR verloopt
de communicatie over verschillende kanalen (thema werkgroep, voorzitter, penningmeester) wat
tijd kost en daarom is een ruimere termijn nodig voor de OR werkgroep.

7. Sportdag
Er zijn 2 data op de kalender: 22 mei en 29 mei in geval van slecht weer. De reserve sportdag
29 mei valt wederom tegelijk met de Avondvierdaagse (27-31 mei). Het is de inhaaldag van de
Avondvierdaagse, maar als je kind die dag een sportdag heeft gehad, zal hij/zij niet ook nog met
de Avondvierdaagse meelopen.
Wat wordt er vanuit school verwacht van de OR? Dit is nog niet bekend. Er is nog geen
chatgroep aangemaakt in Social Schools. Onbekend is of de nieuwe gymlerares Michaela de
taken van sportdag over heeft genomen van Gijs. Evelien gaat opzoeken wie de contactpersoon
is. Patricia geeft aan dat het waterijsje na afloop van de sportdag vorig jaar niet mocht en dat er
veel teleurgestelde ouders en kinderen waren. Koeken waren uitgedeeld aan hulpouders terwijl
deze voor de kinderen bedoeld waren. Afgelopen sportdag was er geen communicatie richting
ouders voor kinderen met allergieën/medicijnen/extra aandacht nodig hebben. Dit had vanuit de
juf/meester gecommuniceerd moeten worden. Bijvoorbeeld astma: geef door aan de hulpouder
dat er een puffer in de rugzak zit. Toevoegen van punt Veiligheid in het draaiboek.

8. Avondvierdaagse
Het thema Avondvierdaagse is geschrapt door school omdat het geen activiteit is waar de
gehele school aan meedoet: vrije keus aan de ouders of het kind eraan meedoet of niet. Elke
ouder betaalt (indirect via ouderbijdrage) mee aan de Avondvierdaagse en omdat het vrije
keuze is of ze meedoen is het uit de ouderbijdrage geschrapt en daardoor ook als activiteit. Wat
wil school van de OR voor de avondvierdaagse?
Wil de school dat we namens de school lopen en zo de school promoten want we willen gezond
zijn dus we lopen mee en de kinderen krijgen wel wat. Of zeggen we: het is klaar om
gezamenlijk vanuit school te lopen en iedereen loopt voor zich.
Namens OR wordt voorgesteld: kleine vergoeding vanuit het schoolgeld, want de promotie en
verbinding ook met ouders is belangrijk om de school op te bouwen, wel met vlag en t-shirts.
Het inschrijfgeld van 5 euro gaan we het eten/drinken niet mee redden dus dit zou verhoogd
moeten worden naar 7,50.



9. T-Shirts (sporttenue)
Yvonne de H. heeft een mail gestuurd naar Patricia en Kyra om te kijken naar vernieuwing van
de sporttenues. De vraag naar OR toe: is er budget om te sponsoren voor een sporttenue (x 31
stuks) - geheel of gedeeltelijk tenue (enkel shirt) en met bedrukking.
Vraag vanuit OR: waarom 31 stuks? Voor welke activiteiten worden deze setjes gebruikt?
Interessanter om sporttenue voor de hele school aan te schaffen, zodat deze ook gebruikt
kunnen worden voor (IPC) schooluitjes, sportdag, Avondvierdaagse…
Mandy: geen communicatie voor extra sportwedstrijden (zaalvoetbal, trefbal). Er is gevraagd
door de sportleraar wie er mee wil doen, maar verder is er geen communicatie uitgegaan naar
de ouders toe dat een kind zich opgegeven heeft en welke data het evenement is.

10. Ouderbijdrage
School vraagt zich af hoe het gaat met het incasseren van de ouderbijdrage. Kyra is druk bezig
geweest met de badges, door een storing bij ING eind van het jaar is de incassering van de
januari termijn vertraagd. Volgende badge komt in april, daarna nog een eventuele in mei met
het vakantiegeld om achtergebleven/gemiste bedragen binnen te halen.

Rondvraag :
Mandy: kan iemand vanuit de MR een keer komen vertellen wat ze doen? Ze krijgt soms vragen
van ouders die niet bij de OR liggen en zou ze graag willen doorverwijzen naar de juiste
personen. Evelien vertelt dat ze altijd doorverwezen kunnen worden naar Yvonne de H.
Evelien: mogen we (Yvonne K en Evelien) de notulen van de OR vergadering na afloop
ontvangen - liefst per email. Patricia geeft aan dat ze deze aan Sandra stuurt, maar ze komen
blijkbaar niet bij Evelien en Yvonne K terecht.

Patricia sluit om 22:35 uur de vergadering.


